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To:

From:

Sent: Mon 2/1/2021 9:08:07 AM

Subject: RE: communicatie in /rondom kamerbrief

Received: Mon 2/1/2021 9:08:08 AM

viv; [EXECS IEEE EE mn

Beiden] EEE] heeft hiervoor een stuk geschreven en aangeboden aan VWS voor in de Kamerbrief. Ik weet niet of

dat integraal wordt meegenomen. Ik heb vanmiddag korte call met wvoerders van TU en uni Tilberg. g

trom: EEE] IERIE SEERSent: maandag 1 februari 2021 09:54

To: [NEY CAE SCE ov; IEEE EE ER ovr.
Subject: RE: communicatie in /frondom kamerbrief

Dank, ik zal zo in overleg met DCo ook nog specifiek vragen voor planning kamerbrief. Mooi initiatief wel!

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

AvoorIena
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

rivm.nl

http://www.rivm.nl|

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: maandag 1 februari 2021 09:43

To: BE] HEN SEEN.» IEE EENJE i.
Subject: FW: communicatie in /rondom kamerbrief

Ook voor jou relevant. Ik bel zo even EM = om af te stemmen. Als wij input moeten leveren voor de

kamerbrief dan moeten we daar snel op voorbereiden. Ik ken de verdere inhoud van de brief& de vragen van de

Kamer nog niet.

Hartelijke groet,

EEE
Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1, 3720 BA Bilthoven

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

www.rivm.nl

Ik werk op onregelmatige tijden. Antwoord vooral op een tijdstip dat voor jou schikt.

RIVM, de zorg voor morgen, begint vandaag.

Verzonden: maandag 1 februari 2021 08:48

@rivm.nl>

rivm.nl>; Ek

Onderwerp: FW: communicatie in /rondom kamerbrief

vor IEEE IEEE
Graag even jullie aandacht , advies en guidance hierin. Dit goed insteken in het begin kan erg helpen. Ongetwijfeld

zijn de rvaringen van OMT en ook gedragsunit hier bruikbaar, dus graag dat max benutten ok?
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Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

5.1.2e

Secretariaat

van:[EEEIE MEEKER oc. i>Verzonden: zondag 31 januari 2021 21:00

guniversity.edu>

@rivm.ni>; EENiv. )>
Onderwerp: RE: communicatie in /frondom kamerbrief

Beste allen,

bedankt voor je bericht en het leggen van het contact. Het is bijzonder goed nieuws dat je logistiekteam aan de slag is

gegaan, zodat, zoalsje het zelf treffend verwoordt “de besluitvorming plaatsvindt op basis van de best mogelijke inzichten uit

logistieke wetenschap en praktijk”. Ik ben er graag bij van dienst.

Om

i
te voorkomen

i
ik voor de zekerheid een slip of the pen van BER mijn naam is [EE EE

Aangezien de Kamerbrief over twee dagen al publiek is, ga ik graag al van start met de voorbereiding. Er zijn een aantal punten die

we denk ik snel moeten bespreken.

1. Wat het eerste speelt, is het verhaal rond de introductie van dit logistieke-expertiseteam. Er zou een afgestemd

kerndocumentje moeten zijn waarin staat waarom het team er is, uit wie het bestaat, en wat het team gaat doen, zodat ons

verhaal geaccordeerd en overal hetzelfde is. Zal dit al volledig beschreven worden in de Kamerbrief? Wie maakt deze tekst?

2. Mediaverzoeken na de Kamerbrief. lk doe een eerste voorstel voor een lijn qua beantwoording van mediavragen, op basis

van wat ik tot nu toe gehoord heb. Vul het a.u.b. aan/corrigeer waar nodig:

[EB voert het woord namens het logistieke-expertiseteam
+ Hij praat niet met de media over wat gedaan en gecommuniceerd wordt in de vaccinatie-organisatie

Ble de vrijheid om de media zijn mening te geven over wat er globaal moet gebeuren qua vaccinatie en om te

reageren op zaken die publiek bekend zijn
* Vragen of interviews over de geimplementeerde logistieke optimalisaties behoren in eerste instantie bij het beslissende

gremium van de vaccinatie, dus niet bij het adviserende logistiekteam.
* Om e ontzien, zullen de woordvoerders vragen aannemen, triage doen, en selectief vragen doorzetten. lk neem aan

dat mediaverzoeken voor[lzowel bij het RIVM als in Tilburg en Eindhoven kunnen landen, vandaar dat ik deze taak samen

wil doen. Ik stel voor dat we hier een Whatsappgroepje voor maken.

3. Wat betreft Ed vraag over eventuele extra communicatie rond de lancering: ik heb voor nu maar twee dingen op het

oog. De TU/e wil graag melding maken van dit nieuws via de eigen kanalen (website en socials), natuurlijk in lijn met de

inhoud en timing van de Kamerbrief. Verder zal ons interne medium Cursor er ook graag melding van maken. @EERwellicht
dat Cursor en Univers dit samen kunnen doen, ook met het oog op ontlasten vor AEN
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Ik hoor graag van jullie.

Met vriendelijke groet,

Gebouw Atlas, Den Dolech 2, Eindhoven

#TUE65

1956x2021

5.1.2e

[BIV]s]e1=1]
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